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RG.0002.37.2018 

 

Protokół  Nr XXXVII/2018 

z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 31 sierpnia 2018 roku 

odbytej w  siedzibie Urzędu Gminy w Radomyślu nad Sanem 

 

 

 

Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 909, a zakończyła o 

godz. 1312. 

 

Ad.I. Godz. 909 

Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który 

powitał przybyłych radnych i gości zaproszonych. W oparciu o listę obecności 

stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia posiedzenia w sesji 

uczestniczyło 15 radnych na ogólną liczbę 15. 

Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na sesji stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.II. Godz. 913 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  porządek obrad sesji. 

Sekretarz Gminy Ewa Marynowska poinformowała, że po konsultacji z Krajowym 

Biurem Wyborczym zmienił się tytuł uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie 

podziału Gminy Radomyśl nad Sanem na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 

numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych na tytuł uchwały w 

sprawie zmiany siedziby obwodowej komisji wyborczej nr 4 w Woli Rzeczyckiej.  

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował wprowadzenie nowego projektu uchwały 

w sprawie dokonania wpisu do Księgi Zasłużonych dla Gminy Radomyśl nad Sanem 

na wniosek Stowarzyszenia z Rzeczycy Długiej. Nowa uchwała byłaby podpunktem 

13 w punkcie VIII. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zgłoszone zmiany w porządku 

obrad. 

W głosowaniu zmiany zostały przyjęte – 15 głosów „za”. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie porządek obrad po naniesionych 

zmianach. 

W głosowaniu zaproponowany porządek obrad został przyjęty – 14 głosów „za” – 

jednogłośnie. 

Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Gminy z dnia 29.06.2018r. i 24.07.2018r. 

IV. Wręczenie wyróżnień dla najzdolniejszych uczniów szkół z terenu gminy. 

V. Informacja na temat działalności organizacji pozarządowych 

funkcjonujących na terenie gminy. 

VI. Wystąpienie Wójta Gminy. 
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VII. Sprawozdanie z prac Komisji Stałej Rady Gminy. 

VIII. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1) ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem, 

2) ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem, 

3) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości rolnych stanowiące 

własność Gminy Radomyśl nad Sanem (dot. m. Antoniów), 

4) wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości rolnych stanowiące 

własność Gminy Radomyśl nad Sanem (dot. m. Chwałowice i Witkowice), 

5) zmian w Statucie Gminy Radomyśl nad Sanem, 

6) zmiany siedziby obwodowej komisji wyborczej nr 4 w Woli Rzeczyckiej, 

7) trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Radomyślu nad Sanem oraz szczegółowych 

warunków jego funkcjonowania, 

8) zarządzenia konsultacji społecznych dotyczących nadania nazw ulic w 

poszczególnych sołectwach w Gminie Radomyśl nad Sanem, 

9) zmieniająca uchwałę w sprawie przekazania mienia komunalnego w 

zarząd sołectwom Gminy Radomyśl nad Sanem, 

10) przyjęcia planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i 

kanalizacyjnych w latach 2018-2020 w Gminie Radomyśl nad Sanem, 

11) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 

Stalowa Wola na realizację zadania publicznego w 2018 r. 

                12) zmian w uchwale budżetowej na 2018 rok. 

                13) dokonania wpisu do Księgi Zasłużonych dla Gminy Radomyśl nad 

Sanem. 

       IX.    Wyrażenie opinii dotyczącej regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków. 

       X.      Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 

 XI.     Zakończenie XXXVII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. III. Godz. 919                      

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poinformował, że protokoły  z sesji 

Rady Gminy z dnia 29.06.2018r. i 24.07.2018r. znajdowały się zwyczajowo do wglądu 

w biurze obsługi Rady Gminy oraz zostały przesłane na adresy meilowe radnym, 

którzy wyrazili na to wolę. Protokoły są  również dostępne na stronie internetowej 

www.radomysl.pl w BIP. W związku z tym Przewodniczący Rady Gminy 

zaproponował, aby przyjąć protokoły  bez odczytywania. 

Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 

Protokoły sesji Rady Gminy z dnia 29.06.2018r. i 24.07.2018r. zostały przyjęte bez 

odczytywania w głosowaniu – 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Ad. IV. Godz. 920 

Inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska odczytała nazwiska wyróżnionych uczniów 

zaproponowanych przez Komisję Oświaty i Spraw Społecznych.  

http://www.radomysl.pl/
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Wręczenia wyróżnień dla najzdolniejszych uczniów szkół z terenu gminy dokonali: 

Przewodniczący Rady Gminy, Sekretarz Gminy oraz Przewodnicząca Komisji 

Oświaty i Spraw Społecznych Marzena Garbacz. 

 

Ad. V. Godz. 936 

Informację na temat działalności organizacji pozarządowych funkcjonujących na 

terenie gminy złożyli niżej wymienieni przedstawiciele stowarzyszeń. 

1. P. Marek Bierut – Prezes Stowarzyszenia Rolników Sołectwa Witkowice. 

2. P. Natalia Witas – Sekretarz Koła Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i 

Inwalidów w Radomyślu nad Sanem. 

3. Leokadia Gugała – przedstawicielka Stowarzyszenia Inicjatyw Lokalnych w 

Chwałowicach. 

4. P. Henryk Wojewoda – Prezes Stowarzyszenia Rozwoju Sołectwa Pniów 

„Odnowa”. 

5. P. Wiesław Puka – Prezes Stowarzyszenia Wspólnota Wędkarska „Nowiny” 

6. Beata Stelmach – Sekretarz Stowarzyszenia Rolników Sołectwa Rzeczyca Długa. 

7. P. Janusz Wrona – Prezes Stowarzyszenia PANDOZ Inicjatywa Rozwoju w 

Antoniowie. 

8. P. Lucyna Jurkiewicz – Prezes Stowarzyszenia Rozwoju Sołectwa Dąbrówka 

Pniowska „Zgoda”. 

9. P. Jacek Pamuła – przedstawiciel Stowarzyszenia Rozwoju Sołectwa Rzeczyca 

Okrągła „Łukawica”. 

10. P. Lesław Pater – Prezes Stowarzyszenia Przyjaciół Ziemi Radomyskiej „Jedność”. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach. 

Po przerwie kontynuowano obrady sesji. 

 

Ad. VI. Godz. 1045 

W zastępstwie Wójta Gminy Jana Pyrkosza informację z realizacji wniosków 

zgłoszonych na XXXV sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem odbytej w dniu 

29.06.2018 r.  i Komisji Stałych przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska.  

Wniosek radnej Lucyny Jurkiewicz: 

1. „Proszę o wycięcie zakrzaczenia przy skrzyżowaniu drogi powiatowej w 

kierunku Dąbrówki Pniowskiej z drogą wojewódzką w kierunku Czekaja 

Pniowskiego. Zakrzaczenie utrudnia widoczność dla użytkowników jadących z 

Dąbrówki Pniowskiej.” 

Odpowiedź: 

Zarząd Dróg Powiatowych w Stalowej Woli poinformował, że gałęzie drzew i 

krzewów rosnących w pasie drogowym drogi 1005R Antoniów – Chwałowice 

ograniczające widoczność zostały usunięte. 

 

Wniosek radnego Jacka Pamuły: 

2. „Zgłaszam wniosek Zebrania Wiejskiego z dnia 19.06.2018r. 

Wydzielić jako drogę publiczną objazd do drogi gminnej na odcinku od Domu 

Ludowego (z tyłu) do tzw. drogi pod górką. Droga aktualnie utwardzona, jest 

bardzo wąska co uniemożliwia przejazd np. większego sprzętu rolniczego 
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(kombajnu, duża kosiarka itp.). W chwili obecnej w ramach renowacji zbiornika 

wodnego jest wykonana droga gruntowa. Rada Sołecka oraz Stowarzyszenie 

działające na terenie Sołectwa Rzeczyca Okrągła chcą podjąć prace w celu jej 

utwardzenia. Aby móc wykonać w/w prace potrzebne jest wydzielenie tej drogi 

jako droga publiczna wraz z wykonaniem mapy do celów projektowych. Zebranie 

Wiejskie wnioskuje o podjęcie starań w tym kierunku.” 

Odpowiedź: 

Wniosek jest w trakcie realizacji. 

 

Wniosek radnej Justyny Szwedo: 

3. „Zwracam się z pytaniem w imieniu swoim i rodziców dzieci uczęszczających 

do Sz.P. w Woli Rzeczyckiej do Wójta Gminy czy byłaby możliwość o 

zaadaptowanie pomieszczeń na pierwszym piętrze  na toalety w tym roku lub w 

najbliższym czasie. Na piętrze przybywa klas a najbliższe toalety znajdują się na 

piętrze i w podziemiach.” 

Odpowiedź: 

Zlecono wykonanie kosztorysu zadania. 

 

Wniosek Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa 

zgłoszony na posiedzeniu  

w dniu 26 czerwca 2018r. 

 

Komisja zgłosiła wniosek o podjęcie działań w sprawie wycięcia uschniętej topoli 

rosnącej w Pniowie nieopodal cmentarza, ponieważ drzewo zagraża 

bezpieczeństwu.  

Odpowiedź: 

Uschnięta została przycięta, nie zagraża już bezpieczeństwu. 

 

 

 Wnioski Komisji Rewizyjnej  

zgłoszone na posiedzeniu w dniu 27 lipca 2018r. 

dotyczącego kontroli działalności „Orlików” i 

  Ludowych Zespołów Sportowych funkcjonujących na terenie gminy. 

 

1. Zwiększyć wysokość środków finansowych z budżetu gminy z przeznaczeniem 

na wyposażenie (sprzęt sportowy) „Orlików”. 

Odpowiedź: 

Propozycja zostanie złożona do projektu budżetu na 2019 rok. 

 

2. Brak systematycznego nadzoru z Urzędu Gminy nad  stanem technicznym 

„Orlików” i ich otoczenia. Dokonać sprawdzenia stanu technicznego obiektów.  

Odpowiedź: 

Orliki na terenie Gminy są utrzymywane w należytym stanie technicznym i 

systematycznie konserwowane. 

1. Co roku w okresie wiosenno-letnim odbywa się konserwacja boisk ze 

sztucznej traw: 
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Pielęgnacja i konserwacja okresowa ww. boisk obejmuje: 

- inspekcja płyty boiska, 

- usunięcie z boiska wszelkiego rodzaju zanieczyszczeń, 

- spulchnienie górnej warstwy wypełnienia – granulatu, 

- maszynowe czyszczenie brudnego wypełnienia – granulatu, 

- szczotkowanie – odświeżenie i prostowanie pozaginanych i połamanych 

włókien trawy, 

- usunięcie  wyrastających roślin,                                                                                                                                          

 - ewentualne podklejenie nawierzchni do 5 m.b., 

- ewentualne uzupełnienie i równomierne rozprowadzenie świeżego granulatu 

wg. potrzeb. 

2. w razie konieczności na boiskach uzupełniany jest granulat ( granulat 

uzupełniany był już na boisku w Rzeczycy Długiej w 2014 r.) 

3. w razie konieczności na zlecenie Gminy dokonywane są bieżące naprawy: 

(na Orliku w Chwałowicach wykonywana była bieżąca naprawa piłko chwytów, 

mocowania siatek itd.) 

4. Na zlecenie Gminy przez firmę zewnętrzną co roku dokonywana jest 

kontrola stanu technicznego kompleksów boisk Orlik, co 5 lat natomiast 

dokonywany jest przegląd instalacji elektrycznej i urządzeń elektrycznych. 

5. Na zlecenie Gminy nad bezpieczeństwem osób korzystających z orlików 

czuwają animatorzy, którzy sygnalizują Gminie wszelkie problemy związane 

ze stanem technicznym obiektu. 

6. W roku 2016 r. odbyła się kontrola utrzymania Orlików przeprowadzona 

przez Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego bez uwag. 

 

3. Przedstawić na najbliższej sesji rady gminy zasady administrowania przez 

dyrektorów szkół boisk „Orlików” m.in. w zakresie konserwacji i utrzymania 

porządku.  

Odpowiedź: 

Orliki po zakończeniu budowy i uzyskaniu pozwolenia na użytkowanie zostały 

przekazane Dyrektorom Szkół protokołem. 

1. Ustalenia zawarte w protokole przekazania, gdzie Użytkownikiem jest Szkoła, 

a Przekazującym Gmina: 

- Użytkownik zobowiązuje się do ponoszenia kosztów związanych z 

utrzymaniem bieżącym obiektu: koszty wody, wywozu nieczystości ciekłych i 

odpadów komunalnych w sposób zgodny z obowiązującymi przepisami. 

- Przekazujący zobowiązuje się do ponoszenia kosztów energii elektrycznej oraz 

kosztów związanych z pielęgnacją nawierzchni z trawy syntetycznej. 

- Przekazujący będzie kierował do obiektu Animatora, który będzie prowadził 

zajęcia sportowe w obiekcie oraz dbał o mienie obiektu w trakcie użytkowania 

kompleksu. 

- W wyniku protokolarnego przejęcia przez Użytkownika obiektu, użytkownik 

ponosi odpowiedzialność na zasadach ogólnych za szkody wynikłe na terenie 

obiektu. 

- Użytkownik oświadcza, że stan techniczny obiektu jest mu znany i nie wnosi 

w tym zakresie żadnych zastrzeżeń. 
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4. Zwiększyć dotacje na działalność Ludowych Zespołów Sportowych 

funkcjonujących na terenie gminy.  

Odpowiedź: 

Propozycja zostanie złożona do projektu budżetu na 2019 rok. 

Radny Ryszard Zbydniowski zapytał czy zostały poczynione działania w sprawie 

naprawy załamani drogi w Popowicach.  

Sekretarz Gminy odpowiedziała, że ta sprawa została już zgłoszona.  
 

Ad. VII. Godz. 1053 

Z-ca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Jerzy Gorczyca odczytał protokół z 

posiedzenia Komisji z dnia 7 września 2018 roku. 

Merytoryczna treść protokołu została zamieszczona poniżej: 

„Inspektor ds. Przedsiębiorczości i Współpracy z Organizacjami Społecznymi 

Grzegorz Ścipień przedstawił informację na temat funkcjonowania. Powiadomił, że na 

terenie gminy działają 3 takie obiekty, w których zatrudnieni są przez gminę 

animatorzy. Nabór odbywa się corocznie na podstawie składanych ofert. Umowy 

zawierane są na czas określony to jest od marca do listopada. Czas możliwości 

korzystania z Orlika jest co roku ustalany, a animatorzy prowadzą zajęcia według 

harmonogramu.  

Na pytanie odnośnie wynagrodzenia, Pan Damian Tracz powiedział, że 

animatorzy zarabiają 2200 zł brutto, z czego połowa pochodzi z budżetu gminy a druga 

z Ministerstwa Kultury i Sportu. Orlik jest otwarty przez 138 godzin miesięcznie, a 

harmonogram jest ustalany wg potrzeb mieszkańców czy klubów sportowych. W 

rozliczeniu do Ministerstwa podaje się liczbę osób korzystających  z Orlika. P. Damian 

Tracz nadmienił o braku funduszy na konserwację obiektu.  

Pan Janusz Wrona dodał, że sporządzane corocznie rozliczenie jest 

szczegółowe, między innymi podaje się jakie zajęcia były prowadzone. P. Wrona 

potwierdził, że nie ma środków na zakup wyposażenia, a sprzęt sportowy niszczeje. 

Animatorzy nie odpowiadają za stan techniczny Orlików. Administrowaniem tych 

obiektów są dyrektorzy szkół. 

P. Konrad Fietko powiedział, że najważniejszą sprawą jest doposażanie Orlików 

i znalezienie środków finansowych na ten cel. 

Komisja po wysłuchaniu informacji wystąpiła z następującymi wnioskami: 
1. Zwiększyć wysokość środków finansowych z budżetu gminy z przeznaczeniem na 

wyposażenie (sprzęt sportowy) „Orlików”. 

 

2. Brak systematycznego nadzoru z Urzędu Gminy nad  stanem technicznym 

„Orlików” i ich otoczenia. Dokonać sprawdzenia stanu technicznego obiektów.  

 

3. Przedstawić na najbliższej sesji rady gminy zasady administrowania przez 

dyrektorów szkół boisk „Orlików” m.in. w zakresie konserwacji i utrzymania 

porządku.” 
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Ad. VIII/1. Godz. 1106 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

Małgorzata Krawiec. 

Następnie Komisje Stałe przedstawiły swoje propozycje w sprawie ustalenia 

maksymalnej liczby zezwoleń wypracowane na posiedzeniach.  

Komisja Oświaty zaproponowała:   

Komisja zgłosiła wniosek o zwiększenie liczby zezwoleń o 3 miejsc sprzedaży 

napojów alkoholowych w miejscu sprzedaży (bary) na terenie gminy. 

Radny Julian Geneja wystąpił o zwiększenie liczby zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych w tym: 

1) Do 4,5% zawartości alkoholu oraz piwo w tym: 

a) przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży – zwiększenie o 3 

b) przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży – zwiększenie o 3 

2) Powyżej 4,5% do 18% zawartości  alkoholu (z wyjątkiem piwa) w tym: 

c) przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży – zwiększenie o 2 

d) przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży – zwiększenie o 2 

3) Powyżej 18% zawartości  alkoholu w tym: 

e) przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży – zwiększenie o 2 

f) przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży – zwiększenie o 2 

W głosowaniu projekt uchwały w całości został pozytywnie zaopiniowany – 3 głosy 

„za”, 1 głos „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący”. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa zaproponowała: 

Komisja zgłosiła wniosek o zwiększenie liczby zezwoleń o 6 miejsc sprzedaży 

napojów alkoholowych (sklepy) i bary o 2 na terenie gminy. 

W głosowaniu projekt uchwały po zmianie został pozytywnie zaopiniowany – 5 

głosów „za”– jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował o pozostawienie liczby zezwoleń na 

obecnym poziomie. Nadmienił, iż w sąsiedniej gminie Zaleszany, gdzie jest dużo 

większa liczba mieszkańców jest mniej zezwoleń.  

Radny Jacek Pamuła zwrócił uwagę, że na terenie gminy jest mało barów i zezwoleń, 

nie można ograniczać i robić przeszkód gdy ktoś będzie chciał otworzyć bar czy sklep. 

Radna Justyna Szwedo poparła wypowiedź radnego J. Pamuły. 

 

Ostatecznie po dyskusji przyjęto następujące liczby zezwoleń: 

1/ do 4,5%  zawartości alkoholu oraz piwo 28 w tym: 

      a/ przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży 23 

      b/ przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży 5 

2/ powyżej 4,5% do 18% zawartości alkoholu ( z wyjątkiem piwa) 15 w tym: 

      a/ przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży 13 

      b/ przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży 2 

3/ powyżej 18% zawartości alkoholu 24 w tym: 

      a/ przeznaczonych poza miejscem sprzedaży 20 
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      b/ przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży 4 

 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt  pod głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 12 głosów „za”, 3 głosy 

„wstrzymujące”. 

Uchwała XXXVII/269/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VIII/2. Godz. 1137 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży 

i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Radomyśl nad Sanem Radomyśl 

przedstawiła Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych Małgorzata Krawiec. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał projekt  pod głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały został przyjęty – 14 głosów „za”, 1 głos „przeciw”. 

Uchwała XXXVII/270/18 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VIII/3. Godz. 1142 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości rolnych stanowiące własność Gminy Radomyśl nad Sanem (dot. m. 

Antoniów) przedstawił inspektor ds. rolnictwa Jacek Dudek. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Wobec braku uwag do przedstawionego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Gminy poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVII/271/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VIII/4. Godz. 1144 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości rolnych stanowiące własność Gminy Radomyśl nad Sanem (dot. m. 

Chwałowice i Witkowice) przedstawił inspektor ds. rolnictwa Jacek Dudek. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Wobec braku uwag do przedstawionego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Gminy poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVII/272/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VIII/5. Godz. 1148 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminy Radomyśl nad Sanem  

przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Wobec braku uwag do przedstawionego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Gminy poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 14 głosów „za”, 1 głos „przeciw”. 

Uchwała Nr XXXVII/273/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. VIII/6. Godz. 1155 

Projekt uchwały w sprawie zmiany siedziby obwodowej komisji wyborczej nr 4 w 

Woli Rzeczyckiej przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska.  

Komisja Oświaty w głosowaniu na swoim posiedzeniu zagłosowała w następującym 

stosunku głosów –  1 głos „za”, 1 głos „przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące”. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa wstrzymała się od głosu w głosowaniu 

- 5 głosów „wstrzymujących”. 

Komisja Rewizyjna negatywnie zaopiniowała projekt uchwały w głosowaniu –  1 głos 

„przeciw”, 4 głosy „wstrzymujące”. 

Radny Rafał Bartochowski poinformował, że mieszkańcy obwodu nie chcą zmiany 

siedziby komisji wyborczej. Nadmienił, że ma na piśmie podpisy to potwierdzające. 

Przeniesienie siedziby wydłuży i utrudni drogę do głosowania mieszkańcom Kępy 

Rzeczyckiej. Wyraził sprzeciw wobec zmiany siedziby komisji.  

Radna Marzena Garbacz wyraziła zdanie, że istotne jest to aby siedziba komisja 

obwodowej usytuowana była  po środku, w miejscu centralnym, poparła zdanie 

radnego, aby siedziba komisji pozostała w szkole w Woli Rzeczyckiej. Dodała, że w 

Domu Ludowym w Woli Rzeczyckiej istnieją przeszkody dla osób 

niepełnosprawnych.  

Radna Justyna Szwedo powiedziała, że popiera zdanie przedmówców, ale według jej 

informacji mieszkańcom Woli Rzeczyckiej  jest obojętne czy będą głosować w 

budynku szkoły czy w Domu Ludowym, który jej zdaniem też jest przygotowany aby 

pełnić funkcję punktu wyborczego.  

Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod głosowanie przedstawiony projekt 

uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały nie został przyjęty – 0 głosów „za”, 7 głosów 

„wstrzymujących”, 8 głosów „przeciw”. 

 

Ad. VIII/7. Godz. 1215 

Projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Radomyślu nad Sanem oraz szczegółowych 

warunków jego funkcjonowania przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Ewa 

Marynowska.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Wobec braku uwag do przedstawionego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Gminy poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 14 głosów „za” (w trakcie głosowania 

nieobecny był radny Tomasz Budziło). 

Uchwała Nr XXXVII/274/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VIII/8. Godz. 1217 

Projekt uchwały w sprawie zarządzenia konsultacji społecznych dotyczących nadania 

nazw ulic w poszczególnych sołectwach w Gminie Radomyśl nad Sanem przedstawiła 

Sekretarz Gminy Ewa Marynowska.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
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Radny Bolesław Puka wyraził zdanie, że w uchwale powinien więdnieć zapis, że w 

pozostałych miejscowościach oprócz: Chwałowic, Antoniowa,  Woli Rzeczyckiej i 

Rzeczycy Długiej będą nadawane nazwy ulic.  

Sekretarz Gminy poinformowała, że nie jest możliwe zawarcie takiego zapisu w 

projekcie uchwały, ale nazewnictwo ulic w innych miejscowościach będzie 

sukcesywnie wprowadzane. Nie ma możliwości nadania nazw ulic jednocześnie we 

wszystkich sołectwach.  

Wobec braku dalszych uwag do przedstawionego projektu uchwały Przewodniczący 

Rady Gminy poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 15 głosów „za”- jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVII/275/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VIII/9. Godz. 1217 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przekazania mienia 

komunalnego w zarząd sołectwom Gminy Radomyśl nad Sanem omówiła Sekretarz 

Gminy Ewa Marynowska.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Wobec braku uwag do przedstawionego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Gminy poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVII/276/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VIII/10. Godz. 1230 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i kanalizacyjnych w latach 2018-2020 w Gminie Radomyśl nad 

Sanem przedstawił Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Lesław Pater. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Radny Bolesław Puka powiedział, że mieszkańcy skarżą się na jakość wody 

dostarczanej z SUW w Radomyślu. Interweniują i zadają pytania kiedy jej  stan się 

poprawi. 

Przewodniczący Rady Gminy przyznał, że faktem jest stan wody czasowo nie jest 

dobry, ale obecnie spełnia wymogi wartościowe co stwierdziły ekspertyzy. 

Wobec braku kolejnych uwag do przedstawionego projektu uchwały Przewodniczący 

Rady Gminy poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVII/277/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VIII/11. Godz. 1243 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Stalowa Wola na realizację zadania publicznego w 2018 r. przedstawiła 

Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

W związku z brakiem uwag do przedstawionego projektu uchwały Przewodniczący 

Rady Gminy poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVII/278/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. VIII/12. Godz. 1245 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2018 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W związku z brakiem uwag do przedstawionego projektu uchwały Przewodniczący 

Rady Gminy poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVII/279/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VIII/13. Godz. 1254 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie dokonania wpisu do Księgi Zasłużonych dla 

gminy Radomyśl nad Sanem przedstawił Przewodniczący Rady Gminy. 

Wobec braku uwag do przedstawionego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Gminy poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 15 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała Nr XXXVII/280/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. IX. Godz. 1300 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Lesław Pater przedstawił regulamin 

dostarczania wody  i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Radomyśl  nad Sanem, 

który będzie przedmiotem rozpatrzenia jako projekt uchwały Rady Gminy na następnej 

sesji. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt regulaminu. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał go pod głosowanie przedłożony regulamin. 

W głosowaniu regulamin został pozytywnie zaopiniowane przez Radę Gminy - 15 

głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Ad. X. Godz. 1308 

Radna Marzena Garbacz zwróciła się z prośbą do Kierownika Referatu Gospdoarki 

Komunalnej o naprawę zasuw studzienek na drodze usytuowanej obok kościoła w 

Woli Rzeczyckiej. 

 

Ad. XI. Godz.1312 

Na tym zakończono obrady XXXVII sesji Rady Gminy. 

 

Protokołował: 

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 

 

 

 

 

 
 


